
Aktiv
mladih

dopisnikov
Drugo leto delovanja ak-

tiva mladih dopisnikov v
šolah naše občine se je preve-
silo v drugo polovico.

Aktiv se sestaja redno vsak
mesec. Vsakič si izberemo
osrednjo temo, o kateri se po-
govorimo na sestanku. Raz-
pravljali smo o uvodniku, o
dejavnosti krožkov po šolah,
o povezanosti med šolo in KS
ipd. Ugotavljamo, da kar
dobro delujemo v šolskih gla-
silih, oglašamo se tudi v Naši
skupnosti, premalo pa v
osrednjih slovenskih časnikih
npr. v Delu, Dnevniku,
TV-15, Pionirju...

Odločili smo se, da to v so-
delovanju z mentorji čimprej
popravimo. Upamo, da nam
bodo letošnje partijske oblet-
nice, mednarodno leto otroka
in druge prireditve pomagale
čimbolje uresničiti naš sklep.

V bodoče bomo torej sku-
šali bolj prodreti navzven, da
bo tudi širša javnost sezna-
njena z življenjem našega
okolja.
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